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Zápisnica 

24.  riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

24. apríla 2018 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Ročný plán úloh 

3.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2018 - Prijať motivačné pravidlá týkajúce sa 

finančného ocenenia pedagogických zamestnancov TU vyučujúcich v cudzom jazyku 

Aktuálne záležitosti 

3.2 Návrh študijného poriadku TU  

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Aktuálne záležitosti   

4.1 Návrh Výročnej správy o činnosti TU za rok 2017 

5. Rozvoj 

Ročný plán úloh 

5.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2018 - Príprava projektovej dokumentácie 

pre rekonštrukciu budovy Adalbertinum pre účely zabezpečovania pedagogického 

procesu a služieb študentom a zamestnancom univerzity 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Vnútorný systém kvality  

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2018 - Vypracovať Hodnotiace správy fakúlt 

a Hodnotiacu správu TU v zmysle čl. 8, ods. 4, Smernice rektora TU č. 1/2014 

o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania na TU 

7.2  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2018 - Na základe schváleného Akčného 

plánu zlepšovania na roky 2017 – 2019 rozpracovať jednotlivé aktivity s určením 

zodpovedného zamestnanca a stanovením termínu splnenia aktivity 

Aktuálne záležitosti  

8. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

8.1 Návrh rozpočtu na rok 2018 – návrh na rozdelenie miezd, finančných fondov 

a tovarov a služieb  

8.2 Návrh Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2017 

9. Rozličné 

 

 

Bod 1 

 

24. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor Trnavskej univerzity v 

Trnave (ďalej len „rektor univerzity“).  

Následne oboznámil prítomných s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU 

o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v 

pozvánke.  
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Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity:  

 o schválení návrhu zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a návrhu zákona o 

zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania, ktoré dňa 20. apríla schválila vláda 

SR na svojom zasadnutí, následne budú materiály predložené na zasadnutie Národnej rady 

SR s predpokladom prerokovania do leta tohto roku; 

 o účasti na konferencii Konvent akademických senátov 2018, ktorú v dňoch 22. - 23. apríla 

2018 organizovala Študentská rada vysokých škôl v priestoroch Národnej rady SR za 

účasti ministerky školstva, vedy, výskumu a športu SR (ďalej len „ministerstvo školstva“),  

JUDr. Mgr. Martiny Lubyovej, PhD., v  rámci druhého dňa konferencie sa uskutočnila 

odborná diskusia v pléne v rokovacej sále NR SR, na ktorej aktívne vystúpila 

koordinátorka pre kvalitu TU, PhDr. Krupová; 

 o konaní slávnostnej akadémie pri príležitosti Dňa učiteľov dňa 10. apríla 2018 v aule 

Pazmaneum, na ktorej rektor univerzity odovzdal laureátom Ceny Martina Palkoviča za 

vynikajúce výsledky v pedagogickej činnosti; 

 o pripravovanom zasadnutí Vedeckej rady TU dňa 26. apríla 2018; 

 o organizovaní slávnostnej svätej omše Te Deum pri príležitosti ukončenia akademického 

roka 2017/2018, ktorá sa bude konať dňa 3. mája 2018; 

 o plánovanom zasadnutí Správnej rady TU dňa 10. mája 2018.  

 

 

Bod 3 

 

3.1 

Prorektorka pre vzdelávanie predložila prítomným informáciu o stave plnenia úlohy 

RPÚ 2018 - Prijať motivačné pravidlá týkajúce sa finančného ocenenia pedagogických 

zamestnancov TU vyučujúcich v cudzom jazyku, ktorú rieši v spolupráci s prorektorom pre 

vonkajšie vzťahy. Informovala, že univerzita zabezpečí vyplatenie jednorazovej odmeny 

vyučujúcim, ktorí zabezpečovali výučbu predmetov v cudzom jazyku v programe Erasmus+, 

s výnimkou predmetov, ktoré v informačných listoch majú uvedený cudzí jazyk ako prvý, zo 

zdrojov určených na organizačné zabezpečenie programu Erasmus+. KR TU následne prijalo 

uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 1/24-24042018 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2018 - Prijať motivačné pravidlá týkajúce sa finančného ocenenia pedagogických 

zamestnancov TU vyučujúcich v cudzom jazyku. 

Z: doc. Peterková  

 

 

3.2 

Prorektorka pre vzdelávanie následne prítomným zdôvodnila návrh študijného 

poriadku TU. Uviedla, že predložený materiál je výsledkom pracovných rokovaní so 

študijnými prodekanmi fakúlt. K predloženému zneniu jej boli doručené písomné 

pripomienky dekana PdF TU a dekanky PF TU. Jednotlivé pripomienky boli detailne 

prerokované priamo na rokovaní s tým, že akceptované pripomienky a pozmeňujúce návrhy 

budú zapracované do finálneho návrhu študijného poriadku, ktorý bude následne predmetom 

schvaľovania na najbližšom zasadnutí Akademického senátu TU dňa 3. mája 2018. Rektor 

univerzity dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenie:  

 

 

http://www.rokovania.sk/Rokovanie.aspx/BodRokovaniaDetail?idMaterial=27393
http://www.rokovania.sk/Rokovanie.aspx/BodRokovaniaDetail?idMaterial=27392
http://www.rokovania.sk/Rokovanie.aspx/BodRokovaniaDetail?idMaterial=27392
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UZNESENIE KR TU 2/24-24042018 

KR TU schvaľuje návrh Študijného poriadku TU v znení prijatých pripomienok 

a pozmeňujúcich návrhov.  

Z: doc. Peterková 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie:  

 o organizácii Športového dňa TU, ktorý sa bude konať 26. apríla 2018; 

 o zmene termínu v rámci schváleného Rámcového časového harmonogramu štúdia – 

zmena sa týka konania slávnostného otvorenia akademického roka 2018/2019, kedy sa 

mení termín otvorenia z 19. septembra na 24. septembra 2018. O schválenie tejto zmeny 

požiadala členov KR TU, ktorí zmenu konsenzuálne prijali, v zmysle nej bude následne 

upravený harmonogram štúdia; 

 o konaní Majálesu TU dňa 25. apríla, ktorý organizuje Študentská rada TU; 

 o riešení krádeže, ktorá sa stala v priestoroch Študentského domova TU.  

 

 

Bod 4 

 

4.1  

  Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť zdôvodnil predložený návrh Výročnej 

správy o činnosti TU za rok 2017. Objasnil, že povinnosť každoročného spracovania výročnej 

správy vyplýva z platnej legislatívy. Predložený návrh bol spracovaný v zmysle schváleného 

harmonogramu vypracovania výročnej správy, forma i štruktúra sú spracovaná v súlade 

s metodickým pokynom ministerstva školstva. Následne prorektor prítomným priblížil 

najvýznamnejšie štatistické výsledky, ktoré vznikli pri spracúvaní návrhu správy o činnosti. 

Podotkol, že k predloženému zneniu mu neboli doručené žiadne pripomienky. Pretože ani na 

rokovaní nikto z prítomných nemal k návrhu žiadne pripomienky, rektor univerzity dal 

hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 3/24-24042018 

KR TU schvaľuje návrh Výročnej správy o činnosti TU za rok 2017 v predloženom 

znení.  

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
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KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre vedeckú a umeleckú 

činnosť:  

 o zverejnení výzvy na predkladanie zoznamu pozícií oprávnených subjektov vyhlásenej 

Radou podpornej schémy na návrat odborníkov zo zahraničia s termínom predloženia 

najneskôr do 31. mája 2018; 

 o zverejnení výsledkov hodnotenia nových projektov VEGA a rozpisu dotácií na nové a 

pokračujúce projekty VEGA na rok 2018. 

 

 

Bod 5 

 

5.1 

Prorektor pre rozvoj informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2018 - Príprava 

projektovej dokumentácie pre rekonštrukciu budovy Adalbertinum pre účely zabezpečovania 

pedagogického procesu a služieb študentom a zamestnancom univerzity. Uviedol, že príprava 

projektu bola spustená, realizovala sa podrobná obhliadka priestorov. Aktuálne je v riešení 

cenová ponuka na prípravu realizačnej štúdie zahŕňajúca detailný rozpočet a odhadovaný 

náklad rekonštrukcie strechy, ktorá je prioritou vzhľadom na svoj havarijný stav. KR TU 

prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/24-24042018 
KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2018 - 

Príprava projektovej dokumentácie pre rekonštrukciu budovy Adalbertinum pre účely 

zabezpečovania pedagogického procesu a služieb študentom a zamestnancom univerzity. 

Z: doc. Majdan 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre rozvoj:  

 o výsledkoch riešenia poslednej fázy pilotnej implementácie UNIKAN – projektu 

ministerstva školstva na získanie dotácie na rozvoj na podporu zavádzania systému 

kalkulácie úplných nákladov; 

 o ponuke spoločnosti zameranej na prípravu multimediálnych kníh a elektronických 

učebníc a o možnostiach prípadného využitia tejto ponuky spolupráce. 

 

 

Bod 6 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy:  

 o príprave vnútorného predpisu zameraného na povinnosti študentov vyplývajúce z účasti 

na výmennom pobyte v rámci programu Erasmus+; 

 o  počte plánovaných študentských mobilít v akademickom roku 2018/2019, v prípade 

stáží nie je zatiaľ známy výsledný počet, ešte stále prebiehajú výberové konania; 

 o zapojení študenta FZaSP a PdF do tzv „buddy“ systému.  

 

 

Bod 7 

 

7.1  

Koordinátorka pre kvalitu TU informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2018 - 

Vypracovať Hodnotiace správy fakúlt a Hodnotiacu správu TU v zmysle čl. 8, ods. 4, 

Smernice rektora TU č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania na TU.  

 

https://www.minedu.sk/rozpis-dotacii-na-nove-a-pokracujuce-projekty-vega-na-rok-2018/
https://www.minedu.sk/rozpis-dotacii-na-nove-a-pokracujuce-projekty-vega-na-rok-2018/
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Uviedla, že v súvislosti s plnením tejto úlohy bol stanovený termín na predloženie 

hodnotiacich správ zo strany fakúlt do 30. apríla tohto roku. Po ich predložení bude oddelenie 

pre analýzu a stratégiu v oblasti zabezpečovania kvality spracovávať hodnotiacu správu TU 

na úrovni univerzity, ktorá bude predložená na rokovanie KR TU v júni tohto roku. KR TU 

následne prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 5/24-24042018 

KR TU vzalo na vedomie informácie koordinátorky pre kvalitu TU o plnení úlohy RPÚ 

2018 - Vypracovať Hodnotiace správy fakúlt a Hodnotiacu správu TU v zmysle čl. 8, 

ods. 4, Smernice rektora TU č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality vysokoškolského 

vzdelávania na TU. 

Z: PhDr. Krupová 

 

 

7.2   

Koordinátorka pre kvalitu TU poskytla informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2018 

- Na základe schváleného Akčného plánu zlepšovania na roky 2017 – 2019 rozpracovať 

jednotlivé aktivity s určením zodpovedného zamestnanca a stanovením termínu splnenia 

aktivity. Informovala, že na úrovni univerzity je táto úloha spracovaná, fakultní koordinátori 

pre kvalitu boli informovaní o potrebe rozpracovať aktivity APZ na fakultnej úrovni v čo 

najkratšom termíne a bol im poskytnutý vzor . KR TU prijalo uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 6/24-24042018 

KR TU vzalo na vedomie informácie koordinátorky pre kvalitu TU o plnení úlohy RPÚ 

2018 - Na základe schváleného Akčného plánu zlepšovania na roky 2017 – 2019 

rozpracovať jednotlivé aktivity s určením zodpovedného zamestnanca a stanovením 

termínu splnenia aktivity. 

Z: PhDr. Krupová 

 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie koordinátorky pre kvalitu:  

 o výsledkoch realizovanej predmetovej ankety za zimný semester akademického roka 

2017/2018 prostredníctvom spracovanej prezentácie;  

 o aktualizácii zverejneného vyhodnotenia realizovanej absolventskej ankety;  

 o príprave a plánovanej realizácii anonymného dotazníkového prieskumu spokojnosti 

zamestnancov TU v zmysle smernice rektora č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality 

vysokoškolského vzdelávania rozšírenej o zmenu prijatú na predchádzajúcom zasadnutí 

KR TU; 

 o žiadosti dekana FZaSP TU o zváženie novely smernice 1/2014 o zabezpečovaní kvality 

vysokoškolského vzdelávania na TU, a to v súvislosti s rozšírením možnosti hospitácie 

iných pedagogických zamestnancov okrem tých, ktorí sú vymedzení v smernici – 

koordinátorka pre kvalitu vysvetlila, že vzhľadom na aktuálny stav vo veci schvaľovania 

návrhu zákona o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania a novely zákona o 

vysokých školách,  sa bude po nadobudnutí právoplatnosti týchto právnych predpisov 

pripravovať rozsiahly návrh novely smernice, ktorý bude predložený na rokovanie Kolégia 

rektora TU. Rektor univerzity k tejto veci uviedol,že riešenie uvedeného podnetu je 

kompetenciou dekana fakulty, pretože predmetné ustanovenie platnej smernice v čl. 12, 

ods. 8 ukladá iba minimálnu požiadavku na výkon hospitácií. 
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Bod 8 

 

8.1  

Rektor univerzity oboznámil prítomných, že vzhľadom na to, že v rámci aktuálneho 

bodu programu sa rokuje o rozpočte univerzity, boli na zasadnutie prizvaní riaditelia 

univerzitných pracovísk a zástupkyňa odborovej organizácie Bc. Sedláková, v zastúpení 

predsedníčky odborovej organizácie dr. Huttovej, toho času PN, pričom rektor menovaných 

osobitne na rokovaní privítal. Následne odovzdal slovo kvestorovi univerzity ako 

spracovateľovi návrhu.  

 

Kvestor univerzity predstavil a zdôvodnil predložený návrh rozpočtu univerzity na 

rok 2018. Návrh rozpočtu pozostáva z dvoch súborov – návrh na rozdelenie miezd a návrh na 

rozdelenie finančných fondov a tovarov a služieb. Dal do pozornosti, že rozpočet je 

navrhnutý ako vyrovnaný s miernym prebytkom 5 874 €. Následne kvestor univerzity 

prítomných oboznámil s podstatnými skutočnosťami, ktoré predložený návrh obsahuje: 

 

1. Mzdová potreba RTU:  
Navýšenie mzdovej potreby RTU pre rok 2018 oproti roku 2017 pozostáva výlučne z dôvodu 

valorizácie, zvýšenia minimálnej mzdy, zákonných postupov a prijatia zamestnankyne na 

oddelenie pre PR a marketing. Navýšenie osobných príplatkov v roku 2017, teda v mzdovej 

potrebe RTU na rok 2018 nie je zahrnuté. RTU túto sumu bude hradiť z ušetrených 

mzdových prostriedkov z dôvodu práceneschopnosti zamestnancov a ďalšími šetriacimi 

opatreniami. 

 

2. TF znížila sumu solidarizácie v druhom prispievaní o 7 539 €.  
TF bude túto sumu hradiť z ušetrených mzdových prostriedkov z dôvodu práceneschopnosti 

zamestnancov a zo svojich vlastných zdrojov na bežnom účte. V mzdovej potrebe TF sú 

zahrnuté aj mzdy prevádzkových zamestnancov TF vo výške 18 500 €. Pri porovnaní potreby 

jednotlivých fakúlt je potrebné upraviť potrebu TF o prevádzkových zamestnancov, ktorých 

ostatné fakulty nemajú vo svojom evidenčnom stave.  

 

3. Koeficient odborov PF bol znížený z hodnoty 1,1 na hodnotu 1,0.  
Vzhľadom k zmenám v metodike rozpisu dotácií na rok 2018 týkajúcej sa koeficientov 

odborov, pani dekanka PF súhlasila s úpravou koeficientu odborov tak, ako je určený 

ministerstvom školstva. 

 

4. FF znížila sumu solidarizácie v druhom prispievaní  
Pôvodne uvádzaný nárast mzdovej potreby FF pre rok 2018 oproti roku 2017 bol 77 073 €. 

Po rokovaniach FF znížila túto sumu na 66 000 €, teda o 11 073 € a na rokovaní dňa 10. 4. 

2018 o ďalších 5000 €, teda spolu o 16 073 € menej. FF si uvedenú sumu bude v prípade 

potreby hradiť zo svojich vlastných zdrojov na bežnom účte. Týmito úpravami sa čiastočne 

znížilo prispievanie fakúlt PdF, FZaSP a PF pre potreby RTU a solidarizácia FF a TF. 

 

Kvestor univerzity ďalej vysvetlil, že predložený návrh je schvaľovaný s 

podmienkami, ktoré boli dohodnuté na ostatných rokovaniach vedenia TU s dekanmi fakúlt a 

síce, že následne bude prijatý návrh na zabezpečenie šetrenia, resp. obmedzenie míňania  

zostatkov na bežných účtoch súčastí, tzv. "dlhová brzda", prípadne ďalšie opatrenia 

vyplývajúce zo záverov RER. 
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Dekan PdF TU v tejto súvislosti požiadal o predloženie termínu, kedy bude 

predstavený mechanizmus riešenia „dlhovej brzdy“. Kvestor navrhol termín júnového 

Kolégia rektora TU, tj. 19. júna 2018, s čím sa stotožnili i ostatní členovia KR TU. V zmysle 

diskusie, ktorá odznela navrhol rektor univerzity uznesenie, ktoré prijali členovia KR TU 

v znení: 

 

UZNESENIE KR TU 7/24-24042018 

KR TU poveruje kvestora TU prípravou návrhu na optimalizovanie pravidiel 

hospodárenia TU v oblasti solidarity. 

Z: Ing. Hornáček  

T: 19. jún  

 

V rámci otvorenej diskusie predložila dekanka PF TU svoje pripomienky k návrhu 

rozpočtu. Navrhla zakomponovať do návrhu kapitálovú dotáciu v sume 130 000 € určenú na 

budovu vo vlastníctve TU na Rázusovej ul. v Trnave, tzv. kino Sloboda. Kvestor univerzity 

vysvetlil, že vzhľadom na to, že ide o kapitálovú dotáciu účelovo určenú ministerstvom 

školstva, nie je nutné zadávať ju ako samostatnú položku. Ďalšou požiadavkou dekanky PF 

TU bolo znížiť finančnú účasť fakulty v rámci druhého kola solidarizácie. Kvestor univerzity 

však vysvetlil, že túto požiadavku nie je možné akceptovať vzhľadom na fakt, že by prišlo 

k porušeniu pravidiel hospodárenia.  

 

Ďalšiu pripomienku k návrhu predložil Ing. Koricina, riaditeľ CIS TU, ktorý namietal 

nedostatok pridelených financií v rámci FIŠaS pre potreby IKT. Zároveň dal do pozornosti, 

že univerzita podľa jeho názoru prideľuje z dotácie na podporu FIŠaS každoročne menej 

prostriedkov a obáva sa vzniku situácie, kedy bude potrebné vynaložiť mnohé financie na 

zabezpečenie chodu IKT. Na uvedenú pripomienku reagoval prorektor pre rozvoj, ktorý 

podotkol, že požiadavky FIŠaS boli v rozpočte na rok 2018 splnené, škrtnuté boli len 

položky, pri ktorých je zrejmé, že z rôznych dôvodov v roku 2018 nebudú realizované, 

respektíve budú hradené z iných zdrojov. Prorektor taktiež pripomenul, že rozpočet FIŠaS od 

jeho nástupu do funkcie každoročne rastie, a že na vzájomnom stretnutí riaditeľa CIS 

ubezpečil, že v prípade vzniku havarijnej situácie univerzita má zostatky, z ktorých budú 

takéto mimoriadne náklady hradené. Rektor univerzity následne požiadal riaditeľa CIS TU o 

prípravu koncepcie rozvoja v tejto oblasti a návrh komplexného riešenia z úrovne pracoviska 

CIS.  

 

Rektor univerzity po uzatvorení diskusie požiadal o vyjadrenie dekanov fakúlt 

k predloženému návrhu, pričom okrem dekanky PF TU ostatní vyjadrili súhlas. Ďalej 

požiadal o vyjadrenie Bc. Sedlákovú, zástupkyňu odborovej organizácie, ktorá k návrhu 

nemala výhrady.  

 

Pretože členovia KR TU a prizvaní hostia nemali žiadne ďalšie návrhy na zmeny 

a doplnenia predloženého návrhu rozpočtu, rektor univerzity dal hlasovať o návrh uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 8/24-24042018 

KR TU schvaľuje návrh rozpočtu TU na rok 2018 v predloženom znení.  

Z: Ing. Hornáček  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 
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8.2 

  Kvestor univerzity v rámci ďalšieho bodu programu zdôvodnil predložený návrh 

Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2017. Uviedol, že správa je spracovaná v súlade 

s vydaným metodickým usmernením a smernicou ministerstva školstva. Predložené znenie 

správy o hospodárení už prešlo schvaľovacím konaním na zasadnutí GR TU. Poznamenal, že 

mu neboli písomne doručené žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy k zaslanému 

materiálu. Rektor univerzity následne otvoril diskusiu k predloženému podkladu rokovania. 

Nikto z prítomných sa do diskusie nezapojil, preto dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 9/24-24042018 

KR TU schvaľuje Výročnú správu TU o hospodárení za rok 2017 v predloženom znení.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

Schválil: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD.   

rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

 

 

 

Trnava 24. 4. 2018 


